
Protokół Nr /2021 
ze wspólnego posiedzenia KGKSiPP, KOKiKF, KGPiB, KR,KSWiP,KZiPS 

z dnia 27.09.2021r. 

W dniu 27.09.2021 r., o godz. 10.00 - 11.50 w sali nr 1 Ratusza Miasta odbyło się 
posiedzenie wszystkich stałych komisji Rady Miasta. Posiedzenie prowadził 
Wiceprzewodniczący KGPiB Andrzej Kurowski. Obecni według załączonej listy obecności. 

Porządek obrad: 

1. Zaopiniowanie materiałów na L sesję Rady Miasta 
2. Sprawy różne. 

Porządek został przyjęty jednogłośnie (12 głosów „za") 

Ad. 1 Zaopiniowanie materiałów na L sesję Rady Miasta. 

• Rozpatrzenie informacji Burmistrza z wykonania budżetu Miasta Dęblin 
za I półrocze 2021 r. wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej, oraz informacja o zaawansowaniu realizacji inwestycji 
zaplanowanych w budżecie na 2021 r. 

Skarbnik Miasta Agata Zaręba szczegółowo przedstawiła informację Burmistrza 
z wykonania budżetu Miasta Dęblin za I półrocze 2021 r. wraz z informacją o kształtowaniu 
się wieloletniej prognozy finansowej (stanowi załącznik do protokołu z L sesji RM). 
Naczelnik Wydziału RMI Henryk Rozenbajgier szczegółowo przedstawił informację 
o zaawansowaniu realizacji inwestycji zaplanowanych w budżecie na 2021 r. (stanowi 
załącznik do protokołu z L sesji RM). 

Dyskusja: 
Radny Waldemar Chochowski - mamy wieloletni program posiłek w szkole i w domu, w 
dochodach i wydatkach widać, że zostały przekazane pieniądze o wiele mniejsze niż był plan. 
Część posiłków było realizowane w szkole dla dzieci, które uczęszczały na zajęcia, a w 
ostatnim okresie nauka odbywała się w domach. Radny zapytał czy mam rozumieć, że 
wojewoda nie przekazywał tych pieniędzy i nie wydawaliśmy na posiłki w szkole, nie było 
programu zastępczego i dzieci nie dostawały w ogóle posiłków? 
Skarbnik Miasta Agata Zaręba - odpowiedziała, iż programem tym zajmuje się Ośrodek 
Pomocy Społecznej, na sesji odpowiem czy program ten był realizowany w innym zakresie. 
Radny Waldemar Chochowski - stwierdził, że w sprawozdaniu nie ma informacji ile 
wydaliśmy w pierwszym półroczu na remont lokali komunalnych? Mamy wieloletni plan 
inwestycji i remontów budynków komunalnych i pojawia się tu jedna pozycja, która mówi 
0 technicznym utrzymaniu budynku. Radny zapytał czy realizowaliśmy jakieś remonty? 
Skarbnik Miasta Agata Zaręba - wyjaśniła, że informacja za I półrocze ma zupełnie inny 
zakres niż informacja za cały rok. Informacja z wykonania budżetu za cały rok jest bardziej 
szczegółowa, poszczególne pozycje rozpisane są. Informacja za I półrocze jest ma węższy 
zakres i nie jest wyszczególniona każda pozycja. Sprawdzę tą informację przed sesją 
1 ją przedstawię. 
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Radny Waldemar Chochowski - mamy pozycję rezerwa, nie była wykorzystywana 
w I półroczu. Jeżeli były wykorzystywane środki na budynki komunalne to nie w takim 
zakresie, jakim to nie jest wyszczególnione. Przy głosowaniu z realizacji budżetu za tamten 
rok głosowałem przeciwko i mówiłem, że nie było realizacji wieloletniego planu tj. wielu 
planowanych inwestycji. W związku, z czym zrobiły się zaległości i nie można było 
realizować kolejnych. Chciałbym, żeby jeszcze w tym roku uruchomić tą rezerwę na te 
zaległości i wykonanie tego co jest zaplanowane. W kolejnych latach na pewno są kolejne 
inwestycje 
i grozi to tym, że będziemy mieć katastrofalny stan budynków, a mieszkańcy na nie czekają. 
Skarbnik Miasta Agata Zaręba - w rozdziale rezerwy ogólne i rezerwy celowe są dwie 
pozycje jedna dotyczy rezerwy ogólnej na nieprzewidziane wydatki i rozumiem, że o to pan 
pyta, to jest to punkt, którego ustawodawca zabronił dyspozycji radnym, jest to rezerwa do 
dyspozycji burmistrza. Kolejna rezerwa dotyczy inwestycji i zakupów inwestycyjnych i jest 
możliwość dyspozycji przez radę. Nie jest tak, że jeśli widzi pan kwotę 192 tys. zł w rezerwie 
ogólnej i, że nie została rozdysponowana. Jeśli jest ona rozdysponowana to poprzez 
zwiększenie w innej klasyfikacji budżetowej. Jeżeli w tej pozycji było 200 tys. zł na początku 
roku to nie będzie w niej widać wykonania, bo jest ono decyzją burmistrza przeniesione do 
innej klasyfikacji budżetowej. Więc jeśli będzie rozdysponowana to na koniec roku będzie 
„0", a nie będzie wykonania, bo będzie w innych klasyfikacjach budżetowych. 
Radny Waldemar Chochowski - rozumiem, że jako radny nie mogę dysponować, aby tą 
rezerwę przekazać na inwestycje, ale obowiązkiem burmistrza jest realizacja budżetu. Skoro 
w poprzednim roku były zapisane kwoty na remonty i nie były zrealizowane w tym roku też 
mamy, a w tym roku nie wiem czy są realizowane, to chciałbym żeby był realizowany budżet. 
Nie wnioskuję, aby jakąś kwotę przekazać na konkretny cel, ale chciałbym, że skoro są środki 
to żeby pani burmistrz pamiętała o tym, zaległościach i bieżących remontach. 
Radna Urszula Czarnecka - zapytała czy jeśli dojdzie do jakichś nieoczekiwanych 
wydarzeń jak np. spalenie mieszkanie to wtedy wydatkowane jest z rezerwy na inwestycje? 
Skarbnik Miasta Agata Zaręba - rezerwa na inwestycje dotyczy wszystkich inwestycji 
realizowanych z budżetu miasta, nie jest ona celowana na lokale komunalne. Jest to rezerwa 
utworzona w budżecie głównie ze środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 
Dzięki staraniom Pani Burmistrz dostaliśmy środki, które zostały umieszczone w budżecie. 
Natomiast przeniesienie ich na poszczególne zadania różne inwestycyjne realizowane przez 
miasto czy placówki podległe będzie odbywało się na radzie. Na tą chwilę ta rezerwa jest 
utworzona i nie ma celowości oprócz tego, że ma być na inwestycje. Jeżeli będzie taka 
konieczność to w tym roku rezerwa będzie przesuwana, a jeżeli nie, to wejdzie, jako wolne 
środki na następny rok i też celowo będzie skierowana tylko na inwestycje w szerokim 
zakresie. 
Radny Waldemar Chochowski - zwrócił uwagę, że przy omawianiu gospodarki odpadami 
zostało wspomniane, że wydatki są większe niż przychody. Powiedział, że częstotliwość 
wywozu odpadów z zabudowy wielorodzinnej z pojemników, które dostarczyło miasto jest za 
mała. Dowieziono pojemniki, które mają otwór do wrzucania butelek, natomiast w tej chwili 
jest on nie do wykorzystania. Na większości osiedli pojemniki te są przepełnione i w związku 
z tym trafiają one do odpadów zmieszanych, i dlatego rośnie nam ilość odpadów 
zmieszanych, które kosztują nas najwięcej. Mamy szanse poprawić wskaźniki selektywnej 
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zbiórki, ale ktoś musi to nadzorować i realizować postulaty wspólnot mieszkaniowych oraz 
spółdzielni. Pojawiają się pretensje, a nie daje się szansy, aby realizować prowadzenie 
właściwej selektywnej zbiórki. 
Radny Andrzej Kurowski - zwrócił się do Skarbnika, że zauważył, iż większość wykonania 
planu jest w granicach 40-60%, ale jest parę pozycji poniżej 40% czy nie widzi pani 
zagrożenie do z wykonania tego planu? 
Skarbnik Miasta Agata Zaręba - odpowiedziała, że w informacji odnośnie wykonanie 
inwestycji można zauważyć, że większość inwestycji realizowana jest w drugim półroczu. 
Informacja podana na koniec wakacji odbiega już od informacji półrocznej. W związku z tym, 
że większość inwestycji realizowanych jest, co rocznie w okresie letnim. Nie uważa, żeby to 
było jakieś zachwianie równowagi budżetowej poprzez wskaźniki podane w informacji na 
I półrocze. Wygląda to całkiem naturalnie i podobnie jak w latach poprzednich. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania informacji 
Burmistrza z wykonania budżetu Miasta Dęblin za I półrocze 2021 r. wraz z informacją 
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, oraz informacji o zaawansowaniu 
realizacji inwestycji zaplanowanych w budżecie na 2021 r. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała (5 głosów „za") 
informację Burmistrza z wykonania budżetu Miasta Dęblin za I półrocze 2021 r. wraz 
z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała (5 głosów „za") 
informację o zaawansowaniu realizacji inwestycji zaplanowanych w budżecie na 2021 r. 

• projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta 
Dęblin na 2021 rok 

Skarbnik Miasta Agata Zaręba - przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi złącznik do protokołu z L sesji RM). 
W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała (5 głosów „za") 
zaopiniował projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta 
Dęblin na 2021 rok. 

• projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Skarbnik Miasta Agata Zaręba - przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi złącznik do protokołu z L sesji RM). 
W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała (5 głosów „za") 
zaopiniował projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

• projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi bez nazwy znajdującej się na terenie 
miasta Dęblin do kategorii dróg gminnych. 
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Inspektor Mirosław Paczek - przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem (stanowi 
złącznik do protokołu z L sesji RM). 
W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała (3 głosy „za") projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi bez nazwy 
znajdującej się na terenie miasta Dęblin do kategorii dróg gminnych. 

• Informacja Komisji Rewizyjnej o realizacji wniosków, interpelacji i zapytań 
radnych zgłaszanych w VIII kadencji (lata 2019/2021). 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił analizę o realizacji wniosków, interpelacji 
i zapytań radnych zgłaszanych w VIII kadencji w latach 2019/2021 (stanowi załącznik do 
protokołu z L sesji RM). 
W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosownia. 
Komisja Rewizyjna pozytywnie (4 głosy „za") zaopiniowała przestawioną informację. 

Ad 1. 2 Sprawy różne. 

Przewodniczący KGKSiPP Artur Marzysz poinformował, że do komisji wpłynął wniosek 
od Burmistrza Miasta Dęblin w sprawie rozpatrzenia propozycji wpisania mieszkańca na listę 
osób oczekujących na przyznanie lokalu socjalnego w kategorii rodzin jednosobowych na 
pozycji nr 11. 

Inspektor Mirosław Paczek - przedstawił treść wniosku wniosek, który wpłynął do 
KGKSiPP (stanowi załącznik do protokołu). 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosownia. 

KGKSiPP pozytywnie (3 głosy „za") zaopiniowała wniosek o wpisanie mieszkańca na listę 
osób oczekujących na przyznanie lokalu socjalnego w kategorii rodzin jednoosobowych na 
pozycji nr 11. 

Przewodniczący KGKSiPP Artur Marzysz poinformował, że do komisji wpłynął wniosek 
od Burmistrza Miasta Dęblin do zaopiniowania przez komisję wniosku, który wpłynął od 
mieszkańców działek z terenu osiedla Młynki o nadanie nazwy drogi gminnej. 

Inspektor Mirosław Paczek - przedstawił treść wniosku (stanowi załącznik do protokołu) 
oraz dodał iż proponowana nazwa to ul. Diamentowa. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosownia. 

KGKSiPP pozytywnie (3 głosy „za") zaopiniowała wniosek o nadanie nazwy drodze gminnej 
ul. Diamentowa. 

Radny Rober Pasek - poprosił o podanie przybliżonej daty odbioru eternitu, który miał być 
zabierany latem. Radny zgłosił równie problem z tablicami informacyjnymi, o jakości 
powietrza, stwierdził, że pokazują one błędną temperaturę powietrza. Radny poprosił również 
o wycięcie gałęzi drzew rosnących na ul. Pułaskiego, od początku ul. Habrowej po lewej 
stronie do początku zabudowań, ponieważ utrudniają one ruch w tym miejscu. 

4 



Radna Urszula Czarnecka - zgłosiła problem, że w związku z budową ronda pojawił się 
problem z przejściem dla pieszych koło WZINŻ i sklepu Lidl. Podczas wzmożonego ruchu 
drogowego w godzinach porannych i popołudniowych miejsce to jest niebezpieczne dla osób 
pieszych, ponieważ nie ma wskazanego miejsca gdzie pieszy ma stanąć. W związku z tym 
poprosiła o zwrócenie się do osób odpowiedzialnych, aby o wyznaczyć miejsce postojowe dla 
osób pieszych, chcących przejść przez ulicę. 

Radny Andrzej Kurowski - zapytał o lampę, której niesprawność zgłosił na posiedzeniu 
komisji miesiąc temu. Powiedział, że lampa ta niesprawna jest od początku zakończenia 
inwestycji wymiany tj. lamp na ledowe. Trwa to już kilka miesięcy i prośba nie została 
zrealizowana. 

Burmistrz Beata Siedlecka - odpowiedziała, że w związku z wycinką gałęzi to nada bieg tej 
sprawie. Natomiast odbiór eternitu na pewno nastąpi w tym roku. Dokładny termin również 
zostanie podany na sesji po uzgodnieniu z naczelnikiem. Problem z tablicami informacyjnymi 
zostanie przekazany bezpośrednio do Naczelnika RMI, który zajmował się tą inwestycja. 
Problem z przejściem dla pieszych w okolicy Lidia możemy zgłosić do kierownika budowy, 
czy jest w stanie na tym etapie inwestycji znaleźć wysepkę dla pieszych. Burmistrz 
poinformował, ze sprawa z oświetleniem zostanie przekazana do wykonawcy inwestycji 
w ramach gwarancji, jeżeli tego nie wykona to przekażemy go wykonawcy w ramach 
bieżącego utrzymania lamp. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący KGPiB Andrzej Kurowski 
zamknął wspólne posiedzenie stałych komisji Rady Miasta. 

Wiceprc 1 * —B 

Andrzej Kurowski 

Protokołowała 
Magdalena Piątek 
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